
Vraag 5. Toon Coopmans 
Inzake ingezonden brief van de Peelhorst 
D.D.  22-1-2019 
 
Onderstaand zend ik u voor schriftelijke reactie door /namens uw college de vraag door van 
het raadslid Coopmans. Zijn vraag is kortgezegd of na een besluit om toepassing te geven 
aan de Coördinatieregeling de raad de handen nog volledig vrij heeft om te beslissen op het 
bestemmingsplan. 
 

 
 
Hoi Peter, 
 
Begrijp ik maar mijn vraag gaat nu over de  coördinatieregeling die gelijktijdig met de 
bestemmingsplanwijziging loopt. Mijn vraag is of we daarmee niet in een fuik lopen waar we 
niet meer uit kunnen. Oftewel er rest ons dan alleen nog maar een ja is de vraag. 
 
Groet Toon Coopmans 
 

>  
Beste Toon Coopmans, 
 
Gevraagd wordt de consequenties plus de voor- en nadelen in beeld te brengen van een 
positief c.q. een negatief besluit van de raad mbt de door Peelhorst gevraagde (zie bij deze 
e-mail) bestemmingsplanwijziging. Ik stel voor om de gevraagde informatie te verstrekken 
tbv de gehele raad ipv aan de hand van dit individuele verzoek. 
  
 Het college heeft die info verstrekking inmiddels overigens ingezet. Op 24 oktober 2018 
ontving de raad een RIN over deze aangelegenheid. En de aangekondigde presentatie is op 
21 november, weliswaar niet in de raadscommissievergadering maar in de daaraan 
voorafgaande BenW info, verzorgd.  
  
 Raadsbehandeling is gepland op 18 april 2019, met voorbereiding van de besluitvorming via 
de raadscommissie vergadering op 27 maart.  
  
 Ik stel voor om het onderwerp uitbreiding zand- en grintwinning Bakelse plassen "De Berke" 
toe te voegen aan het technisch beraad dat al op 11 februari gepland staat tbv diverse 
plannen. Zodoende kan tegemoet gekomen worden aan onderstaand verzoek.  
  
 Kun je daarmee instemmen ?  
  
 Met vriendelijke groeten 
 Peter van Boxtel  
  

  
Bij de postlijst voor de raad van januari zit een ingezonden brief van de Peelhorst betreffende 
een coördinatieregeling voor de vereiste vergunningen voor uitbreiding van de waterplas “De 
Berke”. 
 
Graag zou ik de voor en nadelen en consequenties willen horen bij een ja van de raad en bij 
een nee van de raad. 
  
 Mvg Toon Coopmans 


